

聖堂報告

聖家節

31/12/2023

1. 天主教會於 2024 年 1 月 1 日 (星期一) 慶祝第五十七屆世界和平節，主題為「人工智能與和平」。

為響應教宗促進世界和平之呼籲，周守仁樞機將於明早上午十時，假聖母無原罪主教座堂主持共祭彌撒，誠邀教友參加。共祭彌撒將於教區網頁 (www.catholic.org.hk) 同步直播。

2. 本堂「元旦」彌撒時間安排如下：

元旦 (1/1 明天)：中文 9:00、英文 10:30

3. 本堂每月首星期六舉行「明供聖體」，以鼓勵教友以心神與真理朝拜，與基督作精神的契合，詳情如下...

日期：2024 年 1 月 6 日 (下星期六)

時間：上午 8:15 – 9:15 (即平日 7:40 彌撒後)

歡迎教友一起參與。

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement
The Holy Family of Jesus, Mary & Joseph
31st December 2023

1. The Catholic Church will celebrate the 57th WORLD DAY OF PEACE on Monday, 1 January 2024. This year's theme is "Artificial Intelligence and Peace." In alignment with the Holy Father's call for promoting global peace, Cardinal Stephen CHOW, S.J., will preside over a special Mass at the Cathedral at 10:00 am that morning.

We extend a warm invitation to both clergy and laity to join us in this momentous occasion. The special Mass will be streamed live on the diocesan website: www.catholic.org.hk.

2. Kindly make note of the Mass schedule for New Year's Day, tomorrow, January 1, 2024:
 - Chinese Mass: 9:00 a.m.
 - English Mass: 10:30 a.m.

3. Please be informed about the Adoration of the Blessed Sacrament schedule for January 2024:
 - Date: Saturday, January 6
 - Time: 8:15 am - 9:15 am
(immediately following the daily Mass at 7:40 am)

We warmly welcome everyone to join us for this special time of adoration.

Please refer to the chapel website for further details on these announcements.